
 

 
 

 
 

Jezus przychodzi...  
aby powiedzieć jak bardzo nas kocha.  

Miłość nam przyniósł, bo wiedział, jak bardzo chcemy być kochani.  
Przyszedł zaspokoić nasze serca, 

gdyż wszystko na ziemi może nas rozczarować,  
a tylko Jego Nieskończona czułość zdolna jest nasycić nas po brzegi.  

 
 

Niech Jego dobroć ,  świat ło, które przynosi,  

zostaną  przez nas przyję te i  wydadzą  obfite owoce  

w postaci g łębszej relacj i  do Niego i  do naszych Bliskich.  

Niech w przychodzącym NOWYM ROKU 2024 sp łynie na nas 
Jego b łogos ławieństwo,  

 abyśmy stawali  się  naczyniami pokory,  

pe łnymi wiary,  nadziei  i  mi łości . . . 
 

życzy  
 

ksiądz Proboszcz Jan Pietryga 
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